

卡途 Series

CARITOO



# Design Concept

## 产品设计理念

应市场发展趋势，提高产品竞争力，现立项产品研发项目，外形来源于机翼设计灵感，增加产品的视觉冲击感，背部向上生长的形态来源于人体曲线的变化走向，彰显出产品的生命力，高密度定型棉坐垫采用U形设计提高包裹舒适感，增加脚踏功能给午休带来专属的体验感，特别顾及到职场工作者的午休痛点。





## 卡途 家族

规则有你打造，创造自我风格——用更加年轻的色彩，更加个性的造型打造属于年轻新贵的时尚办公座椅。

Rules have you to create, create their own style — with younger colors, more personalized modeling to create a fashionable office seat belongs to the young upstart.

# Director of the space

## 主管空间

空间的质量，在于它支持各种各样的交流互动。多功能的办公座椅让工作不再乏味。在这里，创意想法可以自由的产生，同时还增加了工作效率，使员工能更积极的交流。

The quality of space is that it supports all kinds of communication and interaction. Multi-functional office seat makes work no longer boring. Here, creative ideas can be generated freely, while increasing work efficiency and enabling employees to communicate more actively.



# Meeting room

## 会议空间

作为公司重要组成部分，会议室是公司决定重要决策的空间。卡途系列能够满足不同人数需求，创建一个灵动敏捷的工作环境，大大促进团队协作和高效工作。

As an important part of the company, the conference room is the space where important decisions are made. Kato series can meet the needs of different people, create a flexible and agile working environment, greatly promote team collaboration and efficient work.



# Clerk space

## 职员空间

新的设计理念为日常工作提供了多样的工作模式，颠覆传统格子间模式的工位，创建一个促进团队协作的高品质工作空间。定制设计的卡途办公椅给用户自我发挥的空间，提升了空间颜值，添加空间趣味性。

The new design concept provides a variety of working modes for daily work, subverting the traditional cubicle mode of work and creating a high-quality work space that promotes team collaboration. Custom designed Katu office chairs give users the space to play, improve the level of space appearance, add space fun.



# Clerk space

## 职员空间

空间的质量，在于它支持各种各样的交流互动。多功能的办公座椅让工作不再乏味。在这里，创意想法可以自由的产生，同时还增加了工作效率，使员工能更积极的交流。

The quality of space is that it supports all kinds of communication and interaction. Multi-functional office seat makes work no longer boring. Here, creative ideas can be generated freely, while increasing work efficiency and enabling employees to communicate more actively.



# Domestic space

## 家庭空间

颜值与实用并存，是书房也是办公室；  
用润物细无声的美学滋养方式，  
拉近艺术和办公的直线距离，  
赋予时尚质感的生活气息。

Appearance level and practical coexist,  
it is the study also is the office;  
With the silent aesthetic nourishing way,  
Bringing art and office closer together,  
Give fashion texture of life breath.



## 产品配置 823# PRODUCT CONFIGURATION



## 产品功能 823# PRODUCT FEATURES

